
V krajevni skupnosti Gradišče je bil 17. sep-
tembra zbor delovnih Ijudi in krajanov z razpra-
vo o tretjem samoprispevku. Predlog za samo-
prispevek III je obrazložila krajanka KS Gradi-
šče tovarišica Olga Vipotnik - predsednica sa-
moprispevka II in podpredsednica MK ZSDL.
Poudarila je, da je samoprispevek III vključen v
srednjeročni plan Ljubljane in izraža solidar-
nost delovnih Ijudi za celo mestno območje.
Prikazala je nujnost gradnje novih vrtcev in šol,
saj je 2 1 % vseh prebivalcev Ljubljane mlajših
od 14 let. Obrazložila je tudi nujnost gradnje
porodnišnice in ostalih objektov. V razpravi so
prisotni bili mnenja, da bi morali izvesti širšo
propagando o tem, kaj je Ljubljanaže pridobila
s prvim in drugim samoprispevkom. Pomemb-
na je tudi ugotovitev, da je samoprispevek III

KS Gradišče
stabilizacijsko sondiran, ker ne posegamo po
kreditih. Postavljeno pa je bilo tudi vprašanje,
ali je bolj umestno, da subvencioniramo Dom
Ivana Cankarja prazen ali da so v njem predsta-
ve in prireditve. Prisotni so predlog o uvedbi
samoprispevka III podprli.

Sprožili pa so tudi vprašanje zdravniške am-
bulante na Mirju, ki naj bi se z dograditvijo
novega zdravstvenega doma ukinila. Glede na
starostno strukturo prebivalcev KS, starejši in
onemogli krajani zdravstveno ambulanto po~
trebujejo in bi jim odhod k zdravniku na drug
konec mesta predstavljali silne težave. Zdravni-
ški službi in samoupravni interesni skupnosti
so postavili zahtevo, da se ambulanta ne uki-
nja, dokler ne bo rešitve, ki bi bila za krajane
sprejemljiva. Težnje, da se zdravstvena služba
približa občanom, z ukinitvijo te ambulante go-
tovo ne bi se dosegli.

Krajani so dobiti tudi informacijo o novem
spremenjenem načrtu CI-2 med Snežniško,
Aškerčevo in Rimsko cesto. Na zahtevo kraja-
nov je bil umaknjen načrt, po katerem bi se tu
gradila garažna hiša. Nov načrt, ki mnogo bolj
humano posega v to prenaseljeno okolje, bo
razgrnjen v krajevni skupnosti v oktobru 1981.

29. septembra 1981 je predsedstvo KK SZDL
sklicalo sestanek, ki so se ga udeležili pred-
stavniki Ekonomske srednje šole, gimnazije
Ivana Cankarja, osnovne šole Majde Vrhovnik,
W Z dr. France Prešeren in VVZ Vrtača. Raz-
prava je tekla o dosedanji dejavnosti z vezi s
tretjim samoprispevkom, katerega predlog so
kolektivi teh ustanov podprli. Sprejet je bil tudi

program dejavnosti. V srednjih šolah bodo po-
svetili posebno pozornost dijakom višjih razre-
dov, ki bodo letos glasovali prvič. Na vseh rodi-
teljskih sestankih pa bodo o uspehih doseda-
njih samoprispevkov in pomenu samoprispev-
ka III razpravljali tudi s starši.

Ob tej priložnosti so se seznanili tudi s pere-
čim vprašanjem prehrane dijakov obeh sred-
njih šol.

• • •
30. septembra je bila razširjena seja predsed-

stva KK SZDL, ki so se je udeležili tudi pred-
stavniki večjih delovnih organizacij iz krajevne
skupnosti. Med njimi so bili predstavniki Ljub-
Ijanske banke, Iskre, trgovske hiše Emona -
Maksimarket in Name ter tiskarne Tone Tom-
šič.

Udeleženci so poročali o poteku dosedanje
razprave in aktivnostih v zvezi s samoprispev-
kom III in se seznanili s stališči, ki so bila
sprejeta na Občinski konferenci SZDL. V zvezi
z nadaljnjo akcijo pa je bil sprejet predlog, naj
bi organizirali sestanek članov delovnih orga-
nizacij in krajanov KS Gradišče v Domu Ivana
Cankarja, kjer naj bi poleg temeljite obrazloži-
tve o nujnosti samoprispevka III prisotni dobili
tudi informacijo o delovanju Doma Ivana Can-
karja.

• • *
Društvo upokojencev v krajevni skupnosti

Gradišče šteje nad 400 članov. Mnogi med nji-
mi so aktivno vključeni v delo družbenopolitiC-
nih organizacij in samoupravnih organov v kra-
jevni skupnosti.

Za »teden upokojencev 1981« je odbor druš-
tva pripravil bogat in pester program. 26. sep-
tembra se je nad 60 upokojencev udeležilo
operne predstave »Madame Butterfly«, ki jo je
organiziralo Društvo upokojencevobčine Ljub-
Ijana Center. 29. septembra si je 18 upokojen-
cev iz KS Gradište ogledalo Hišo cvetja in
mesto Beograd.

1. oktobra je bilo v dvorani krajevne skupno-
sti Gradišče zdravstveno predavanje dr. Koci-
jančiča »O boleznih prebavil«. Predavanja se je
udeležilo nad 40 upokojencev, ki so predavate-
Iju sledili z velikim zanimanjem in dobili tudi
odgovore na vrsto vprašanj.

2. oktobra je bilo v dvorani krajevne skupno-
sti družabno srečanje upokojencev, ki se ga je
udeležilo nad 50 članov društva.

Po kratkem kulturnem programu. ki so ga
izvedli pionirji osnovne šole »Majde Vrhovnik«
in člani društva, so upokojenci ob skromni po-
gostitvi preživeli prijeten večer in se razšli z
željo, da se še večkrat snidejo.


